
ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ ΣΤΟ ΔΙΑΔΙΚΤΥΟ 
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 

Από το υπ’ αριθ. 18/2015 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 470/2015                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Καθορισμός τιμήματος για την παραχώρηση της 
χρήσης σχολικών χώρων πρωτοβάθμιας 
εκπαίδευσης σε συλλόγους και φορείς της πόλης 

 
Σήμερα 24 Αυγούστου του έτους 2015 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 18:00 

συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του 
Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με 
ημερομηνία 20-8-2015 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, 
τους Προέδρους Δημοτικών & Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων 
και στον Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010. 

Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού 
επί συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  32 μέλη: 

 
                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 

1) Α. Λαζαρίδης, 2) Θ. Αγγελίνας, 3) Τ. Χατζηαθανασίου, 4) Β. 
Παπαδόπουλος, 5)Α.Σιδηρόπουλος, 6)Δ.Κουλουριώτης, 
7)Δ.Τραπεζανλής, 8)Σ.Διαμάντης, 9)Γ.Σοφιανίδης, 10) Ν. 
Μωυσιάδης, 11) Β.Λυκοστράτης, 12) Γ. Κάκαρης, 13)Μ. 
Παπαϊωάννου, 14)Ι.Χειμώνας, 15)Λ.Ακριβόπουλος, 
16)Σ.Ασλάνογλου, 17)Γ.Ορφανίδης, 18)Ε.Ιακωβίδου, 19) Χ. 
Γαϊτάνου, 20) Ν. Μαυροκεφαλίδης, 21)Α.Σιακαβάρας, 22)Θ.Τέτος, 
23)Ι.Κυρατλίδης, 24) Μ. Σουμελίδης, 25) Α. Καγκελίδης, 
26)Γ.Γουλτίδης, 27)Η.Τσιφλίδης, 28)Σ.Ελευθεριάδου, 29)Ν.Μπέκης, 
30)Α.Αποστολόπουλος, 31)Α.Μαρκούλης, 32)Γ.Μελιόπουλος. 

Χ. Κούτρας, Θ. Κορωνάς, 
Π.Τσαπαρόπουλος, 
Κ.Καραπαναγιωτίδης, 
Ν.Τσιαμήτρος, Ζ.Πατσίκας, 
Ι.Παπαγιάννης, Π.Παπαδίνα, 
Σ.Στουγιάννος 

                 Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               
Ε.Γκόγκα, Ι.Σιδηρόπουλος, Ν. Αγγέλου 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Χ.Κεχαΐδης, Σ.Κωτσιαντής, Ν.Γερούκης, Δ.Παπαπετρίδης, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η.Σοφιανίδης,  Σ. 
Μισοκέφαλος, Α. Βοργιαζίδου, Γ.Λιλιόπουλος, Α. Πέτρου, Χ.Σταφυλίδου, Α. Κακαγιάννης, Η. Μπατσαράς, 
Κ.Πιστοφίδης, Α.Γκεκόπουλος, Σ.Λυκοστράτης, Ι.Καραγιάννης, Χ. Τσανασίδης, Ε.Μοτσιόπουλος, Π. 
Ποταμόπουλος, Α. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 

 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Ορφανίδης, Ν.Μωυσιάδης, Γ.Κάκαρης 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 464/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ν.Μπέκης, Η.Τσιφλίδης και προσήλθαν οι κ.κ. Γ.Ορφανίδης, 
Ν.Μωυσιάδης 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 466/2015 απόφασης προσήλθε ο κ. Ν.Μπέκης 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 467/2015 απόφασης προσήλθε ο κ. Η.Τσιφλίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Χ.Γαϊτάνου, Λ.Ακριβόπουλος 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 468/2015 απόφασης προσήλθε η κ. Χ.Γαϊτάνου και αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Γουλτίδης, Μ.Παπαϊωάννου, 
Β.Παπαδόπουλος, Α.Αποστολόπουλος 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 469/2015 απόφασης προσήλθε ο κ. Β.Παπαδόπουλος και αποχώρησε ο κ.Α.Μαρκούλης 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 470/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Ορφανίδης, Ν.Μωυσιάδης, Σ.Διαμάντης και προσήλθαν οι κ.κ. 
Λ.Ακριβόπουλος, Γ.Γουλτίδης, Γ.Κάκαρης, Μ.Παπαϊωάννου 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 472/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Μ.Σουμελίδης, Η.Τσιφλίδης και προσήλθαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, 
Σ.Διαμάντης 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 473/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ Ν.Μπέκης, Α.Καγκελίδης. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 474/2015 απόφασης αποχώρησε ο κ. Ι.Κυρατλίδης 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 480/2015 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ι.Κυρατλίδης, Α.Αποστολόπουλος 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 485/2015 απόφασης προσήλθε ο κ. Γ.Ορφανίδης και αποχώρησε ο κ.Α.Αποστολόπουλος 
13) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 486/2015 απόφασης προσήλθε ο κ. Η.Τσιφλίδης και αποχώρησε η κ.Χ.Γαϊτάνου 
14) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 488/2015 απόφασης αποχώρησε ο κ. Γ.Μελιόπουλος. 
15) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 489/2015 απόφασης αποχώρησε ο κ. Θ.Τέτος 
16) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 497/2015 απόφασης προσήλθε ο κ. Θ.Τέτος 
17) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 504/2015 απόφασης αποχώρησε ο κ. Γ.Ορφανίδης 
18) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 510/2015 απόφασης προσήλθε ο κ. Α.Αποστολόπουλος 
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Στη συνέχεια ο πρόεδρος, εισηγούμενος το 7ο θέμα της ημερήσιας διάταξης έθεσε υπόψη 
του συμβουλίου την αριθ. 12/2015 απόφαση της Δημοτικής Επιτροπής Παιδείας Δήμου Βέροιας, 
με την οποία αυτή εισηγείται: 

Α) Εισηγείται να καθοριστεί από 01/09/2015 το συμβολικό χρηματικό ποσό των 2,00 ευρώ 
την ώρα, για την παραχώρηση της χρήσης σχολικών χώρων, γυμναστηρίων ή χώρους άθλησης 
πρωτοβάθμιας εκπαίδευσης, σε συλλόγους, οργανισμούς κ.α. για την κάλυψη αναγκών τους.  

Δωρεάν θα παραχωρούνται σε πολιτιστικούς συλλόγους, συλλόγους γονέων και 
κηδεμόνων και για τις ανάγκες υλοποίησης των δημοτικών προγραμμάτων (σύλλογοι στους 
οποίους δεν καταβάλλεται συνδρομή από τα μέλη τους). 

Β) Το ανωτέρω ποσό θα καταβάλλεται στη Σχολική Επιτροπή. 
Γ) Οι παραχωρήσεις θα επιτρέπονται με τις παρακάτω προϋποθέσεις: 
1. Να μην παρεμποδίζονται η εύρυθμη λειτουργία και η διεξαγωγή εκδηλώσεων του 

σχολείου. 
2. Να φροντίσουν μετά την εκάστοτε χρήση να παραδίδονται οι χώροι τακτοποιημένοι και 

καθαροί καθ' όλα έτοιμοι για τη λειτουργία του σχολείου.  
3. Να αναλάβουν να αποκαταστήσουν άμεσα οποιαδήποτε φθορά ή ζημία που έγινε κατά 

τη χρήση του, καταβάλλοντας σε κάθε περίπτωση και τις επιπλέον δαπάνες φωτισμού, θέρμανσης 
και ύδρευσης. 

4. Να τηρούνται κατά τη χρήση όλοι οι κανόνες ασφαλείας. 
5. Για τη φύλαξη και ασφάλεια των κτιρίων, υπεύθυνοι είναι οι πρόεδροι του κάθε 

συλλόγου, οργανισμού κλπ.. 
6. Να καταβάλετε το συνολικό τίμημα ανά τρίμηνο (Νοέμβριο – Φεβρουάριο – Μάιο). 
7. Σε περίπτωση που κάποιος σύλλογος δεν το καταβάλει να κινούνται οι διαδικασίες 

έξωσης του. 
8. Οι ώρες της χρήσης του εβδομαδιαίου προγ/τος να πιστοποιούνται προς την αντίστοιχη 

Σχολική Επιτροπή από τους Δ/ντές Σχολείων. 
9. Να ειδοποιούν οι σύλλογοι τους Δ/ντές για την μη χρήση των χώρων, για να 

αφαιρούνται οι αντίστοιχες ημέρες και ώρες. 
10. Στις περιπτώσεις που ο σύλλογος, οργανισμός κ.α. δεν ανταποκρίνεται σ΄ αυτές τις 

προϋποθέσεις και δημιουργεί προβλήματα λειτουργίας ή καθαριότητας, τους αφαιρείται το 
δικαίωμα χρήσης των σχολικών χώρων (Γ1/153/567/1-5-88 ΥΠΕΠΘ). 

Γ) H Τεχνική Υπηρεσία του Δήμου να κάνει μελέτη για το κόστος χρήσης των 
γυμναστηρίων ή αιθουσών πολλαπλών εκδηλώσεων που χρησιμοποιούνται από τους συλλόγους, 
ώστε να αναπροσαρμοστεί το τίμημα, από το Σεπτέμβρη του 2016. 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Σοφιανίδης: Να συμπληρώσω την εισήγηση, εκεί που γράφει να καταβάλλονται στη 

σχολική επιτροπή, θα εξετάσουμε το θέμα αν θα καταβάλλονται στη σχ. Επιτροπή ή στο δήμο για 
να τους δίνουμε και τα αντίστοιχα παραστατικά. Μπορεί να υπάρχει και πρόβλημα να 
καταβάλλονται στη σχ. Επιτροπή. Γι’ αυτό μέχρι να δώσουν την πρώτη δόση δηλ. τέλη 
Δεκεμβρίου θα έχουμε βρει τη φόρμουλα που πρέπει να τα καταβάλλουν.  

Δεύτερον εκεί που λέμε δεν θα πληρώνουν οι πολιτιστικοί σύλλογοι, εννοείται αυτοί που 
δεν λαμβάνουν αμοιβή ή συνδρομή για τις υπηρεσίες τις οποίες προσφέρουν. Γιατί μπορεί να 
υπάρχει κάποιος πολιτιστικός σύλλογος ο οποίος κάνοντας χορούς ας πούμε συγχρόνως παίρνει 
και αμοιβή από τα παιδιά που μαθαίνουν. Και αυτό υπάρχει, μικρή πόλη είμαστε, ξέρουμε τι 
συμβαίνει. Αυτές είναι οι δυο προσθήκες.  

Απλά να σας πω ότι το αντίτιμο μέχρι τώρα ήταν 3€. Δυστυχώς απόφαση του Δ.Σ. υπήρχε 
μόνο για την πρωτοβάθμια, δεν υπήρχε για τη δευτεροβάθμια σχολική επιτροπή και εκείνα που 
προσθέσαμε φέτος στην απόφαση και θα ισχύει και για τα σχολεία πρωτοβάθμιας και 
δευτεροβάθμιας σε σχέση με την παλιά είναι τα χρήματα να καταβάλλονται όπως καταβάλλονται 
και τα ενοίκια των κυλικείων δηλ. Νοέμβριο, Φεβρουάριο και Μάρτιο.  

Επίσης οι ώρες να μην έρχονται στο τέλος και μας λένε ξέρετε εγώ δεν πήγα την τάδε και 
τάδε του μηνός. Για να μην κάνουν ένα διάστημα μιας εβδομάδας ή ενός μήνα χρήση του χώρου 
θα πρέπει να ειδοποιούν το διευθυντή του σχολείου ο οποίος να ειδοποιεί και τη σχολική επιτροπή. 
Και βέβαια όταν δεν καταβάλει στο τρίμηνο θα κινούνται οι διαδικασίες έξωσης τους.  
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Το ότι μειώθηκε το αντίτιμο από τα 3 στα 2 είναι πρώτον λόγω της οικονομικής κρίσης και 
νομίζω είχε μπει και κάπως αυθαίρετα την πρώτη φορά και φαίνεται ότι το αντίτιμο των 3€ ήταν 
αρκετά μεγάλο. Άλλωστε δεν παρέχεται στους περισσότερους θέρμανση, εκείνο που ουσιαστικά 
πληρώνουν είναι το ρεύμα και τη χρήση του χώρου. 

Μπέκης: Επειδή είχα αντιμετωπίσει και εγώ ένα παρόμοιο θέμα όταν ήμουν εκ μέρους της 
ΕΛΜΕ, μέλος της επιτροπής, με ποιον τρόπο διαπιστώνετε αν ένας σύλλογος παίρνει αντίτιμο για 
τις υπηρεσίες που προσφέρει, από τα μέλη ή από τους αθλητές ή από τα παιδιά; Με ποιο τρόπο 
διαπιστώνεται αυτό;  

Πιθανόν να έχει εκλείψει τώρα αυτό και το φαινόμενο χρηματοδότησης, επιχορήγησης 
μερικών συλλόγων είτε από τη Γ.Γ. Αθλητισμού, είτε από το υπουργείο πολιτισμού, δεν ξέρω αν 
αυτό συνεχίζει να υπάρχει. Τότε είχαμε μιλήσει και γι’ αυτή την κατηγορία συλλόγων ότι θα 
έπρεπε να καταβάλλουν μια μικρή αποζημίωση. Υπάρχουν σύλλογοι που πληρώνονται για την 
πολιτιστική αθλητική προσφορά τους, αλλά τα έσοδά τους έχουν άμεση σχέση με τα μέλη. Η 
ερώτηση μου είναι, το ίδιο αντιμετωπίζεται ένας σύλλογος που έχει στο τάδε άθλημα 30 – 40 
μικρά παιδιά και το ίδιο ένας σύλλογος που έχει 5-10 παιδιά που και αυτά πληρώνουν; Γιατί για 
την πρώτη περίπτωση υπάρχουν αρκετά έσοδα, πχ για την πρώτη περίπτωση 30€ για τη δεύτερη 
10€, πληρώνουν το ίδιο αυτοί οι δυο σύλλογοι;  

Ο διαχωρισμός είναι έτσι; Πολιτιστικοί σύλλογοι ή κάθε σύλλογος που δεν έχει 
οποιαδήποτε αμοιβή ή οποιοδήποτε τέλος, ή οποιοδήποτε έσοδο από τα μέλη του ή από 
επιχορήγηση, γιατί πιθανά και κάποιοι άλλοι σύλλογοι που δεν είναι πολιτιστικοί αμιγώς ή εν 
πάση περιπτώσει είναι κυρίως αθλητικοί, να μην έχουν εγγραφές ή να μην έχουν μηνιαία 
καταβολή ενός ποσού από τα μέλη ή από τους αθλούμενους. 

Μελιόπουλος: κ.Σοφιανίδη το ίδιο βέβαια και για το 7 και για το 8, μια διευκρίνιση. Λέτε 
ότι δωρεάν θα παραχωρούνται οι αίθουσες σε συλλόγους που δεν καταβάλλεται συνδρομή από τα 
μέλη του. Κάθε σύλλογος είτε είναι αθλητικός είτε είναι πολιτιστικός είτε συνδικαλιστικός από τα 
20 ιδρυτικά μέλη παίρνει μια συνδρομή. Προφανώς δεν εννοείται αυτό, εννοείται ότι παρέχει τις 
υπηρεσίες του με αμοιβή, τα δίδακτρα, γιατί είναι λάθος γραμμένο έτσι.  

Ένα δεύτερο, υπάρχουν σύλλογοι που ασκούν επιχειρηματική δραστηριότητα, να μην 
κρυβόμαστε χρησιμοποιούν τις αίθουσες των σχολείων, σε αυτούς αναφέρονται τα 2€; Και 
υπάρχουν πολιτιστικοί σύλλογοι που δεν ασκούν αυτή την επιχειρηματική δραστηριότητα. 

Καγκελίδης: Επειδή αυτό το θέμα με είχε απασχολήσει, ήμουν ο πρώτος πρόεδρος της 
σχολικής επιτροπής της δευτεροβάθμιας και επειδή όλα τα χρόνια που ήμουν εγώ 
συγκεντρώνονταν όλοι οι σύλλογοι στον Προμηθέα και αποφασίζαμε ότι θα πληρώσουν.  

Ναι μεν δεν είχε ξεκαθαριστεί γιατί τότε είχε τεθεί σε αρμόδιο του δήμου και 
συγκεκριμένα να βγάλει, γιατί αυτό που είπε ο αντιδήμαρχος τα 3€ στον Προμηθέα τα 3€ είναι 
ελάχιστα με την κατανάλωση. Κάθε μονάδα, κάθε σχολική μονάδα είναι διαφορετικά, δεν μπορείς 
να πεις σε εκείνο το χώρο θα είναι 3 και σε εκείνο το μεγάλο το χώρο θα είναι και εκεί 3. Άρα 
έγινε αυτή η έρευνα, έγινε, τα στοιχεία υπάρχουν. Θα εισπραχθούν τα παλαιότερα; Γιατί ήταν εν 
γνώση τους ότι θα πληρώσουν. Ορισμένοι χρωστάνε και αρκετούτσικα οι οποίοι παλαιότερα 
πληρώνανε.  

Όσον αφορά για τους πολιτιστικούς συλλόγους, πλην του 4ου γυμνασίου στο οποίο 
πηγαίνουν κάποιοι γιατροί και δικηγόροι για να εξασκηθούν περισσότερο παρά .. να είναι 
σύλλογοι δεν είναι οργανωμένοι που θα κάνουν κάποιες εκδηλώσεις, αν κάνει μια φορά στα πόσα 
χρόνια. Υπάρχουν άλλοι σύλλογοι με την έννοια που λέτε να είναι εγκατεστημένοι σε σχολεία; 

Γουλτίδης: Θα ήθελα να ρωτήσω στον αντιδήμαρχο, βάσει ποιας εγκυκλίου παραχωρείτε 
σχολεία σε συλλόγους, βάσει ποιας νομοθεσίας. Θα ήθελα να μου καταθέσετε αυτή τη νομοθεσία, 
την εγκύκλιο, το άρθρο, να μου το καταθέσετε γιατί εμένα δεν μου λέει τίποτα η απόφαση της 
Δ.Ε.Π. 

Σοφιανίδης: Να ξεκινήσω από τον κ.Γουλτίδη: Υπάρχει νομοθεσία η οποία δίνει τη 
δυνατότητα να παρέχεται. Το αν σας ενδιαφέρει η απόφαση της Δ.Ε.Π. είναι θέμα δικό σας. 
Γίνονται εισηγήσεις στη Δ.Ε.Π. και η Δ.Ε.Π. δεν αποφασίζει, εισηγείται στο Δ.Σ. Εισήγηση 
κάναμε και εμείς σαν Δ.Ε.Π. Βάσει της νομοθεσίας μπορούμε να παραχωρούμε σε συλλόγους τους 
χώρους των σχολείων.  

Κε Καγκελίδη εγώ είχα σαφή εντολή από το Δήμαρχο, γιατί πέρυσι αργήσαμε λίγο και 
λόγω των εκλογών και της ανάληψης των καθηκόντων, είχα σαφή εντολή, δεν ξέρω τα 

ΑΔΑ: ΩΞΨΔΩ9Ο-4ΞΧ



προηγούμενα χρόνια τι γινόταν, πήρα τα αιτήματα των συλλόγων, ξεκίνησα από τον Απρίλιο και 
Μάιο και είχα σαφή εντολή πριν αρχίσει το σχολικό έτος να ξεκινήσει.  

Δεν ξέρω πριν τι γινόταν, δεν ήμουν στο Δ.Σ. τα προηγούμενα χρόνια. Μπορεί να κάνατε 
έρευνα, δυστυχώς απόφαση δεν είχατε πάρει ειδικά για τη Β΄βάθμια. Για την Α΄βάθμια υπήρχε 
απόφαση και το αν εισπράχθηκαν τα προηγούμενα, δεν υπήρχε απόφαση του Δ.Σ. και για τα 
σχολεία Β΄βάθμιας βέβαια δεν εισπράχθηκαν τα περισσότερα γιατί δεν υπήρχε και απόφαση άρα 
δεν μπορούσαμε να τους υποχρεώσουμε.  

Για την πρωτοβάθμια υπάρχει ένας σύλλογος ο οποίος δεν έδωσε και έχει ειδοποιηθεί ότι 
πρέπει να καταβάλει τα περσινά για να μπορέσει και φέτος να μπει σε σχολείο.  

Για το αν υπάρχουν και άλλοι σύλλογοι, υπάρχουν κ.Καγκελίδη, ίσως έχει καιρό που 
βγήκατε από την επιτροπή, αλλά υπάρχει η Καλλιθέα που χρησιμοποιεί χώρους. Υπάρχουν και 
σύλλογοι γονέων που χρησιμοποιούν για τα μέλη τους, για να κάνουν κάποιους χορούς τα μέλη 
τους κλπ., να τους απαγορεύσουμε; Να τους ζητήσουμε λεφτά;  

Πράγματι κ.Μελιόπουλε έχετε δίκιο, ασκούν επιχειρηματική δραστηριότητα και δεν 
μπορούμε να τους προσφέρουμε και το φως και τη χρήση των χώρων χωρίς να πληρώνουν, γι’ 
αυτό άλλωστε το βάζουμε.  

Κε Μπέκη είμαστε μικρή πόλη, έχουμε έρθει σε επαφή με τους συλλόγους, αυτοί που 
φέρονται σαν πολιτιστικοί και ασκούν όχι συνδρομές που είπε ο κ.Μελιόπουλος τα μέλη τους για 
να πληρώνουν τις δράσεις του συλλόγου, έχουν ειδικά τμήματα εκμάθησης χορού που από τα 
παιδάκια αυτά παίρνουν λεφτά και μιλάμε 50-60€ το μήνα και τα μαθαίνουν χορό. Υπάρχουν 
συγκεκριμένοι σύλλογοι που τα μαθαίνουν χορό και ξέρουμε ποιοι είναι και έχουν ειδοποιηθεί, γι’ 
αυτό. Κάποιοι δεν ειδοποιήθηκαν, θα ειδοποιηθούν τώρα, εάν θέλουν τους χώρους θα πληρώνουν. 
Τώρα αν έχουν 5 ή 40 παιδιά αυτό αυτόματα κ.Μπέκη αυξάνει και τον αριθμό ωρών που θα 
χρησιμοποιούν το χώρο, με αποτέλεσμα να πληρώνουν και περισσότερο. Για τις επιχορηγήσεις δεν 
μπορούμε να ξέρουμε αν κάποιοι παίρνουν, αν έχουν πρωταθλητές και παίρνουν διάφορες 
επιχορηγήσεις. Ξέρετε από τους πολιτιστικούς συλλόγους δεν παίρνει κανένας καμιά επιχορήγηση 
από πουθενά.  

Οι αθλητικοί σύλλογοι παίρνουν λεφτά από τα παιδιά γι’ αυτές τις δράσεις. Με την 
πρόσθεση για τον τρόπο πληρωμής θα εξεταστεί αυτό που είπα προηγουμένως, για την αμοιβή 
δηλ. και επίσης για συλλόγους πολιτιστικούς ή άλλους οι οποίοι παίρνουν αμοιβή συνδρομή για 
τις υπηρεσίες που προσφέρουν, ζητώ να ψηφιστεί αυτό το οποίο είναι και απόφαση ομόφωνη των 
παρόντων της Δ.Ε.Π.  

Εκείνο που θέλουμε πριν να ξεκινήσουν οι σύλλογοι να μπαίνουν στα σχολεία να ξέρουν 
και πόσα θα πληρώνουν και εντός της επόμενης εβδομάδος θα είναι γνώστες και του 
προγράμματος, των ωρών δηλ. που θα κάνουν χρήση των χώρων.  

Αυτό πρέπει να το αναγνωρίσετε ότι είναι θετικό, από αρχές Σεπτεμβρίου θα ξέρουν τα 
πάντα για τη χρήση των χώρων. Θα ειδοποιηθούν και θα έρθουν να πάρουν και την απόφαση του 
Δ.Σ. και των επιτροπών. 

Μπέκης: Εγώ να πω ότι θα συμφωνήσω στη γενική λογική της εισήγησης.  
Αν θυμάμαι καλά, με τον κ.Μαυροκεφαλίδη είχαμε ορίσει, νομίζω ότι πρέπει να ήσαστε ο 

πρώτος που το είχατε εισηγηθεί και δε νομίζω ότι εξαιρέσαμε τη Β’βάθμια, νομίζω ότι ήταν ενιαίο 
για τα σχολικά συγκροτήματα αν θυμάμαι καλά. Εν πάσει περιπτώσει το θεωρώ λογικό, δίκαιο. 

Θεωρώ ότι δεν μπορεί κάποιος να ασκήσει επιχειρηματικό επί της ουσίας ένα δεύτερο 
εισόδημα επί της ουσίας, να εισπράττει και να χρησιμοποιεί δημόσιους χώρους και πιστεύω ότι 
πρέπει να υπάρχουν και άλλοι όροι για την καθαριότητα, για τις ζημιές. Με αυτή τη λογική εγώ θα 
υπερψηφίσω με μόνο ένα μικρό ερωτηματικό για το αντίτιμο, δηλ. από πού προκύπτουν τα 2€ 
γιατί είδα ότι υπάρχει και πρόταση για 1,5€ και ήταν και 3€ πιο μπροστά.  

Είχαμε μιλήσει για μια έρευνα, εργασία με ένα μαθηματικό τύπο συγκεκριμένο, δεν ξέρω 
αν θυμάστε, δεν ξέρω αν αυτός λειτουργεί, νομίζω πρέπει να είναι λίγο πιο αντικειμενικοί. Εν 
πάση περιπτώσει θα την υπερψηφίσω, μην θεωρηθεί ότι είναι αυθαίρετο το 2€ και γιατί όχι 1,5 και 
γιατί 2,5. 

Μελιόπουλος: Επανειλημμένα ως Λαϊκή Συσπείρωση μέσα από τις διάφορες συνεδριάσεις 
και τα σχετικά θέματα που έρχονται στο Δ.Σ. έχουμε πει τις θέσεις μας για το πώς θα έπρεπε να 
είναι ο πολιτισμός και ο αθλητισμός, μέσα από κρατικές δομές να παρέχονται οι σχετικές 
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υπηρεσίες χωρίς να πληρώνουν οι αθλούμενοι ή οι ωφελούμενοι όπως είναι της μόδας και με 
μόνιμο προσωπικό.  

Όσον αφορά επί του παρόντος, το να δίνονται δωρεάν οι αίθουσες είναι προς τη σωστή 
κατεύθυνση, και το τονίζω συμφωνώ με αυτό το κομμάτι. Η θέση όμως για όλο το εισηγητικό 
είναι κατά. Η θέση μας για το να παραχωρούνται οι αίθουσες είμαστε αρνητικοί όσο αυτοί οι 
σύλλογοι ασκούν επιχειρηματική δραστηριότητα να μην τους παραχωρείται κανένας δημοτικός 
χώρος. 

Καγκελίδης: Καταρχήν τα κτίρια είναι του Δήμου και δεν είναι των σχολικών επιτροπών. 
Το μόνο που μπορούμε να κάνουν, γνωμοδοτούν όπως γνωμοδοτεί ο διευθυντής αν είναι ο χώρος 
έτσι και η σχολική επιτροπή. Αυτές ήταν οι αρχές και οι τοποθετήσεις μου ανέκαθεν.  

Όταν ανέλαβα είχα στείλει έγγραφο που έλεγα τον αντιδήμαρχο οικονομικών, όπως έγινε 
και με το θέμα του διάδοχου μου στη θέση αυτή, την οποία λέγαμε πρέπει ο δήμος να πάρει, να 
κανονίσει να εισπράττει αυτό το ποσό, δεν μπορούσε η σχολική νόμιμα να κρατήσει, το ακίνητο 
είναι του δήμου, δεν μπορεί η σχολική επιτροπή, μόνο γνωμοδοτούμε, γνωμοδοτούσαμε και 
λέγαμε.  

Από εκεί και πέρα οι ενέργειες οι οποίες έγιναν ήταν να μετρηθεί, γιατί άλλο ο χώρος του 
Προμηθέα άλλο του ΕΠΑΛ, άλλο εκείνο, άλλο η ωριαία κατανάλωση. Αυτό είναι αυθαίρετος ο 
καθορισμός των 3€, δεν μπορούμε να προβαίνουμε σε αυτό τον υπολογισμό. Γι’ αυτό δεν πήγαινε 
η δευτεροβάθμια, ήταν γνώση των σχολικών να βγει.  

Έγινε η επιμέτρηση, ξέρει ο κ. Δαλιγκάρος, σε αυτό το θέμα ασχολήθηκα πολλές μέρες, 
πολλές ώρες, πολλούς μήνες. Γνωρίζει ο Δαλιγκάρος την κατανάλωση του κάθε χώρου, είναι τα 
kw X ώρες. Και η καθαριότητα εννοείται ότι πρέπει να είναι των συλλόγων, η φύλαξη που είναι 
απαραίτητο να μην συμβεί κάτι, και εκείνο έτσι γινόταν και η καθαριότητα και η φύλαξη γινόταν 
από τους συλλόγους, άρα εδώ είναι πολύ εύκολο να καθορίζουμε τον κάθε χώρο. Όχι κουτουρού 
3, 2, 1, 1,5 ο άλλος, αυτό είναι αυθαίρετο, να βγει το κόστος και δεν είπε κανένας να μην πάρουν 
από μη συλλόγους σύμφωνα με τον κ.Μελιόπουλο. Αλλά από αυτούς τους συλλόγους άσχετα αν 
έχουν ετήσια συνδρομή και δεν παίρνουν λεφτά, οι περισσότεροι παίρνουν.  

Βρήκαν τους χώρους του δήμου να εκμεταλλεύονται, να μην έχουν ενοίκια, να μην έχουν 
εκείνο, άρα πρέπει να γίνει πάση θυσία εφαρμογή.  

Πόσο είναι το κόστος κάθε χώρου βρε παιδιά; Φτάσαμε στο φεγγάρι, μαρούλια βγάζει στο 
διαστημόπλοιο, δεν μπορούμε να ξέρουμε πόσο είναι ο χώρος, πόσο καίει; Και υπάρχουν και τα 
ηλεκτρικά, εγώ είχα απαγορεύσει γιατί βάζουν εκείνα τα αερόθερμα τα οποία καίνε όσο να ναι. Αν 
κάνουμε πολιτική κ.Σοφιανίδη να μπορούμε να την κάνουμε, δεν λέω τι κάνετε εσείς, αν λέω 
θέλουμε να κάνουμε πολιτική μπορούμε να την κάνουμε αλλά οικονομικά … και τα γυμναστήρια 
οτιδήποτε λέγεται … θέρμανση δεν χρειάζεται, αν θα χρειαστεί στα αποδυτήρια που ξεντύνονται. 
Και εγώ έκοψα τη θέρμανση, κόβω και στο σύλλογό μου το ρεύμα, όταν χορεύουν τα παιδιά θα 
ιδρώσουν και θα πάθουν πνευμονία, άρα οι χώροι δεν είναι το θέμα της θέρμανσης, άρα κατ’ εμέ 
δεν θα ψηφίσω αν είναι ξεκαθαρισμένο το ποσό αυθαίρετα, να βγει. Είναι εύκολο να βγει για τον 
κάθε χώρο, απλά πράγματα είναι να βγάλουν τι είναι το κόστος το πραγματικό και εκείνο να 
πληρώνει την ώρα κάθε σύλλογος. 

Γουλτίδης: Σύλλογος σημαίνει ότι μαζεύονται κάποιοι άνθρωποι με επαγγελματική 
δραστηριότητα και αποφασίζουμε να προάγουμε τον αθλητισμό ή τον πολιτισμό και δημιουργούμε 
ένα σύλλογο. Η νομοθεσία εγώ όπως την έψαξα, δεν επιτρέπει παραχώρηση σχολικών κτιρίων σε 
συλλόγους πέρα από εκδηλώσεις λίγων ωρών, αυτό είναι ρητό.  

Και να σας πω και κάτι ακόμα που λέει ο νόμος προς γνώση του σώματος; Δεν 
παραχωρούνται χώροι για προγράμματα τα οποία απευθύνονται επιλεκτικά σε μεμονωμένους 
μαθητές ή σε ομάδες μαθητών με κριτήρια οικονομικοκοινωνικά και αποκλείουν άλλους μαθητές 
που δεν έχουν οικονομική δυνατότητα. Δηλ. εγώ είμαι κατά αυτής της θέσης ότι πρέπει να 
παραχωρούμε, σας είχα κάνει και μια ερώτηση το καλοκαίρι πως παραχωρήθηκε δημοτικός χώρος 
σε αθλητικό σύλλογο κερδοσκοπικού χαρακτήρα στο Δημοτικό Σχολείο Βεργίνας.  

Απαγορεύεται ρητά από τις εγκυκλίους να παραχωρούνται για χρήση, για τέτοια χρήση. 
Μπορούν να παραχωρούνται για κάποιες εκδηλώσεις, με πρώτο το σύλλογο γονέων και 
κηδεμόνων, μετά η τοπική αυτοδιοίκηση αν θέλει η ΚΕΠΑ να κάνει κάποια εκδήλωση εκεί ή 
κάποια μαθήματα, κάποιος φορέας αλλά για λίγο χρόνο, όχι αυτό το πράγμα που βλέπω εδώ να 
παραχωρούνται σε κερδοσκοπικού για μένα χαρακτήρα, και θα το δούμε για αντιπαράθεση αν 
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είναι ή δεν είναι κερδοσκοπικού χαρακτήρα γιατί θα φανεί ο χαρακτήρας του συλλόγου, να 
παραχωρούνται χώροι εις βάρος ανθρώπων δημοτών οι οποίοι έχουν ακίνητα τα οποία δεν 
μπορούν να τα νοικιάσουν επειδή εμείς παραχωρούμε χώρους σε συλλόγους  για να κάνουνε μια 
αθλοπαιδεία όλο τα χρόνο ενώ πουθενά εγώ όσο έχω ψάξει όλη τη νομοθεσία δεν είδα κάτι τέτοια 
ότι μπορείς να το παραχωρήσεις όλο το χρόνο. Μπορείς να το παραχωρήσεις κ.Σοφιανίδη για 
κάποιες ώρες.  

Να μας έρθει εδώ στο Δ.Σ. ότι παραχωρούμε την αίθουσα τάδε όπως κάνουμε εδώ με την 
αυλή του δημαρχείου στον τάδε σύλλογο και για κάποια εκδήλωση. Όχι να το κάνει έδρα του 
συλλόγου, αυτό απαγορεύεται.  

Τώρα αν έχετε κάποια άλλη θέση εσείς εγώ δεν μπορώ να ψηφίσω κάτι τέτοιο. Αν 
θελήσουμε μπορούμε να κάνουμε γιατί λείπουν χώροι, υπάρχει το «Φιλίππειο», η Ελιά, το ΕΑΚ αν 
είναι να ζητήσουμε να δημιουργήσουμε χώρους, αλλά αυτή την ώρα η νομοθεσία έτσι όπως είναι 
απαγορεύεται. 

Παπαδόπουλος: Ξεκινώντας και ακούγοντας τους συναδέρφους αναφέρονται μόνο στη 
νομοθεσία που ίσχυε πριν τον Καλλικράτη, όλα αυτά βεβαίως και ίσχυαν και βέβαια υπεύθυνος 
τότε πριν το 2010 ήταν ο νομάρχης.  

Σήμερα μετά από τη σύσταση και την έναρξη εφαρμογής του Καλλικράτη ορίζεται μεταξύ 
άλλων στις αρμοδιότητες του δήμου περιλαμβάνεται η διάθεση των διδακτηρίων και για άλλες 
χρήσεις κοινής ωφέλειας, πραγματοποιήσεις εκδηλώσεων κοινού ενδιαφέροντος σε συνεργασία με 
τη Σχολική Επιτροπή πάντα, που σημαίνει κάποια βήματα για την έγκρισή τους. Δεν είναι το 
μεμονωμένο δεν είναι ο αποκλεισμός που έλεγε παραπάνω. Βέβαια σε κάθε περίπτωση η πρόταση 
της σχολικής επιτροπής που θα γίνει θα πρέπει να αναλαμβάνει υπόψη της και τον αποκλεισμό 
των μαθητών ή κάποιων κοινωνικών ομάδων εάν οφείλεται σε κάποιους οικονομικούς λόγους οι 
οποίοι μπορεί να είναι απαγορευτικοί, ίσως θα πρέπει να λαμβάνεται υπόψη αυτό.  

Βεβαίως η Σχολική Επιτροπή γνωμοδοτεί, αποφασίζει η Δ.Ε.Π., και με απόφαση του 
δημάρχου και παραχωρείται ο χώρος. Άρα μετά τον Καλλικράτη μπορούν να παραχωρηθούν και 
για όλα το χρονικό διάστημα του έτους και για άλλους κοινωφελείς σκοπούς. Αυτό που λέτε είναι 
μέχρι το 2010, αυτή τη στιγμή διαβάζω τη νομοθεσία η οποία είναι από το dimosnet, το οποίο 
είναι η κωδικοποίηση της νομοθεσίας το κάθε θέμα. Έχουμε πρόσβαση αυτή τη στιγμή μπορούμε 
να το δούμε. Αυτό δεν σημαίνει ότι μπορούμε ανεξέλεγκτα ή ότι και διαφωνούμε αυτό είναι ένα 
μεταβατικό στάδιο, ίσως μέχρι να πάμε σε όλα τα κτίρια, μπορεί να έχει γίνει μόνο για τη 
Β΄βάθμια.  

Εγώ νομίζω ότι πρέπει να συνταχθούμε με αυτό ώστε να μειώσουμε τη χασούρα. Σίγουρα 
μπαίνουμε μέσα, αλλά μπαίνουμε λιγότερο σαν δήμος και τα κτίρια τα δημοτικά, και γιατί λείπουν 
τα κτίρια, δεν φτάνουν σε καμία περίπτωση και είναι καλό που υπάρχει τόσο μεγάλη 
δραστηριότητα στον πολιτισμό και στον αθλητισμό και καλό είναι να το στηρίξουμε, έστω μέσα 
από αυτό και να βρεθεί ο πιο πρόσφορος τρόπος για την είσπραξη και ταυτόχρονα και εγώ θα 
πρότεινα να προχωρήσουμε άμεσα στην ολοκλήρωση, αυτό που ανέφερε ο κ.Καγκελίδης για όλα 
τα σχολεία κα ανά ώρα να είναι πιο ακριβές χωρίς πρόβλημα. 

Σοφιανίδης: Είχε τεθεί ένα ποσό των 3€ στην αρχή αυθαίρετα. Πράγματι υπάρχουν πολλοί 
όροι κ.Μπέκη οι οποίοι μιλάνε να μην παρεμποδίζεται η εύρυθμη λειτουργία των σχολείων, 
δεύτερον να φροντίζουν μετά την εκάστοτε χρήση να παραδίνουν τους χώρους καθαρούς, να 
αναλαμβάνουν να αποκαταστήσουν οποιαδήποτε ζημία, να τηρούνται όλοι οι κανόνες ασφάλειας, 
για τη φύλαξη και ασφάλεια κτιρίων, αυτά υπήρχαν και προσθέσαμε και για την πληρωμή.  

Ο κ.Καγκελίδης μιλάει για το κόστος, για τη μελέτη κλπ. Δεν ξέρω πόσο αργήσανε για να 
σας δώσουν αυτή τη μελέτη, εμένα η τεχνική υπηρεσία μου έδωσε μια απάντηση και πολύ 
γρήγορα, γιατί ήταν θετικοί ότι η μελέτη αυτή δεν μπορεί να γίνει γιατί δεν διαθέτουμε τις 
αναγκαίες δομές για να μπορέσουμε να την κάνουμε είπε ο κ.Βουτσιλάς.  

Να σας πω επί της ουσίας, αν πάρουμε ένα μικρό γυμναστήριο και πούμε το κόστος πόσο 
είναι ο φωτισμός, όλοι οι σύλλογοι, οι αθλούμενοι είναι 10 – 15 θα ζητάνε το γυμναστήριο του 
τάδε σχολείου που είναι μικρό. Έτσι θα στριμώχνονται όλοι σε εκείνο και τα άλλα μεγάλα 
γυμναστήρια σε κάποια το κόστος είναι μικρότερο και σε κάποια μεγαλύτερο. Θα βγάζουμε ένα 
μέσο όρο για τη χρήση του γιατί έτσι θα μαζεύονται σε δύο γυμναστήρια όλοι, δεν θα μπορούμε 
να τους βάζουμε στα γυμναστήρια και έτσι βάζουμε μια μέση τιμή για να μπορούμε να παίρνουμε 
από όλους τους συλλόγους για τη χρήση του.  

ΑΔΑ: ΩΞΨΔΩ9Ο-4ΞΧ



Για τη θέρμανση κ. Καγκελίδη τηρούμε αυτό που είχατε αποφασίσει εσείς και οι κύριοι 
που ήταν πριν στη Δ.Ε.Π. Πλέον δεν τους παρέχουμε τη θέρμανση, τέλος. Ούτε τα αερόθερμα, 
ξέρουν ότι απαγορεύεται να τα χρησιμοποιούν γιατί έχουμε μεγάλη κατανάλωση.  

Δυστυχώς κ.Γουλτίδη όλοι αυτοί οι αθλητικοί σύλλογοι μαζέψανε 25 άτομα, κάνανε ένα 
σύλλογο, υπάρχει διοικητικό συμβούλιο, είναι νομότυπα, φέρονται σαν σύλλογοι. Απλά αυτοί 
παίρνουν αμοιβή από τους μαθητές από τις υπηρεσίες που παρέχουν και αυτοί θα πληρώνουν.  

Όσο για τη νομοθεσία σας απάντησε ο κ.Παπαδόπουλος, με τον «Καλλικράτη», αυτά που 
αναφέρεστε εσείς είναι σε νόμους το 1566 και τον 88 γ1/10057576/1-5-1988 του υπουργείου 
εθνικής παιδείας και το 1566 αλλά τώρα πλέον τους παρέχουμε.  

Επί της ουσίας κ.Γουλτίδη όλους αυτούς τους συλλόγους, δύο γυμναστήρια έχουμε, δεν 
μπορούν να πάνε, νομίζω ότι όλες οι δημοτικές αρχές ζήτησαν να κάνουν και άλλα και άλλα. Αν 
αυτούς τους συλλόγους τους πετάξουμε έξω από τα γυμναστήρια, με την παγωνιά θα τους πούμε 
πηγαίνετε να γυμνάζεστε εξωτερικά σε άλλους χώρους. Μακάρι να υπήρχαν χώροι να μπορούσαν 
να τους νοικιάσουν που μπορούν να καλύπτουν τις δραστηριότητες των συλλόγων. Εμείς σαν 
δήμος πρέπει να παρέχουμε και τέτοιες υπηρεσίες στους πολίτες. 

Καγκελίδης: Αντιδήμαρχε νομίζω ότι οι νόμοι βγαίνουν και πρέπει να ερμηνεύονται 
σωστά, να παραχωρείς άλλο και να δίνεις μόνιμη εγκατάσταση άλλο και το να κρίνεις ποιος είναι 
κοινωφελής. Το 90% είναι μη κοινωφελείς, είναι σε γνώση όλων μας, άρα κάνουμε όλοι πολιτική, 
έτσι για να το βάλω σε υποσημείωση.  

Δεν είναι κοινωφελής άρα τζάμπα τους τα δίνουμε, δεν μπορούμε να τους τα δώσουμε, 
απαγορεύεται να τους τα δώσουμε. Να τα δώσουμε σε σύλλογο γονέων ναι, το να δώσουμε εκείνο 
ναι αλλά το να παραχωρήσουμε σε μη κοινωφελή σύλλογο, δεν κοιτάμε το καταστατικό, 
καταστατικά γίνονται πολλά. Υπάρχουν σύλλογοι που φέρνουν τον Καρρά ή τον οποιονδήποτε και 
γίνονται γι’ αυτό το λόγο για να έχουν απαλλαγή ΦΠΑ, άλλο το ένα άλλο το άλλο.  

Είναι τα στοιχεία βγαλμένα αν ρωτήσετε στην πρωτοβάθμια, ή ρωτήστε τον Σαμ, έβγαλε 
για κάθε χώρο, είτε είναι Προμηθέας, είτε είναι το 1ο γυμνάσιο, είτε είναι το 5ο γυμνάσιο, είναι 
βγαλμένα. Είναι τα στοιχεία, μη μου λέτε να γίνουν μελέτες, τι μελέτες να γίνουν; Παίρνουμε το 
ρολόι ανάβουμε το ρεύμα και βγάζουμε το κόστος και βάζουμε και τις κρατήσεις τις νόμιμες, δεν 
θα το βγάλω εγώ. 

Γουλτίδης: Αυτό που ακούστηκε νωρίτερα είναι αλήθεια και με το άρθρο 5 του ν.1894 
μεταφέρθηκαν στους ΟΤΑ, αλλά πάλι συνεχίζει να απαγορεύει και στον ΟΤΑ ακόμη στη χρήση 
για συνέχεια. Δεν αντιλέγω για τη χρήση για λίγες ώρες ή για κάποια εκδήλωση, το συνέχεια 
απαγορεύεται, θα το δούμε κ.Παπαδόπουλε, θα το ψηφίσετε, πλειοψηφία είστε ψηφίστε το, θα το 
δούμε. 

Σοφιανίδης: Είπα τον κ.Καγκελίδη να κλείσουμε για το ρεύμα, γιατί θα αναγκαστούμε να 
μαζευτούν όλοι οι σύλλογοι σε δύο σχολεία και δεν θα μπορούμε ούτε να τους εξυπηρετήσουμε 
επί της ουσίας καθόλου. Βάζουμε ένα αντίτιμο, σας είπε ο κ.Παπαδόπουλος στην ουσία ξέρουμε 
ότι αυτό δεν ανταποκρίνεται πραγματικά στο αντίτιμο που πρέπει να τους παίρνουμε, καλύπτουμε 
ένα μέρος της δαπάνης αυτής και εξυπηρετούμε και τους συλλόγους που στο κάτω-κάτω αυτά τα 
παιδιά που αθλούνται εκεί ήταν υποχρέωση της πολιτείας να μπορούν να αθλούνται δωρεάν δεν 
γίνεται αυτό, προσφέρουμε και εμείς τα γυμναστήρια με ένα μικρό κόστος και ένα οι σύλλογοι να 
μπορούν αυτά τα παιδιά να αθλούνται. 

Πρόεδρος: Συμφωνείτε με την εισήγηση της Δ.Ε.Π. όπως αυτή τροποποιείται με την 
πρόταση του αντιδημάρχου παιδείας Γεωργίου Σοφιανίδη; 

Μέλη: Ναι. 
Αρνητική ψήφο έδωσε ο δημοτικός σύμβουλος Γ.Γουλτίδης 
Λευκή ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Γ.Μελιόπουλος, Α.Καγκελίδης, 

Ι.Κυρατλίδης, Μ.Σουμελίδης. 
Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Την υπ’ αριθ. 12/2015 απόφαση της Δημοτικής Επιτροπής Παιδείας. 
2.- Την πρόταση του αντιδημάρχου παιδείας Γεωργίου Σοφιανίδη 
3.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
4.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010 και του άρθρου 96 του Ν.3463/2006. 
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Αποφασίζει κατά Πλειοψηφία 
 
Α) Καθορίζει από 1/9/2015 το συμβολικό χρηματικό ποσό των 2,00€/ώρα, ως τίμημα 

(αμοιβή) για την παραχώρηση της χρήσης σχολικών χώρων, γυμναστηρίων ή χώρων άθλησης  
πρωτοβάθμιας εκπαίδευσης σε συλλόγους, οργανισμούς, κ.α., για την κάλυψη των αναγκών τους. 

Για την παραχώρηση της χρήσης σχολικών χώρων σε πολιτιστικούς συλλόγους, 
συλλόγους γονέων και κηδεμόνων και για τις ανάγκες υλοποίησης δημοτικών προγραμμάτων 
(σύλλογοι στους οποίους δεν καταβάλλεται συνδρομή (αμοιβή) από τα μέλη τους για τις 
παρεχόμενες υπηρεσίες) δεν απαιτείται η καταβολή τιμήματος (αμοιβής). 

Β) Το ανωτέρω ποσό θα καταβάλλεται στην  Οικονομική Υπηρεσία του Δ.Βέροιας. 
Γ) Οι παραχωρήσεις σχολικών χώρων πρωτοβάθμιας εκπαίδευσης θα επιτρέπονται με τις 

κάτωθι προϋποθέσεις: 
1. Δεν θα παρεμποδίζονται η εύρυθμη λειτουργία και η διεξαγωγή εκδηλώσεων του 

σχολείου. 
2. Θα φροντίσουν μετά την εκάστοτε χρήση να παραδίδονται οι χώροι τακτοποιημένοι και 

καθαροί, καθ' όλα έτοιμοι για τη λειτουργία του σχολείου.  
3. Θα αναλάβουν να αποκαταστήσουν άμεσα οποιαδήποτε φθορά ή ζημία που έγινε κατά 

τη χρήση του, καταβάλλοντας σε κάθε περίπτωση και τις επιπλέον δαπάνες φωτισμού, θέρμανσης 
και ύδρευσης. 

4. Θα τηρούνται κατά τη χρήση όλοι οι κανόνες ασφαλείας. 
5. Για τη φύλαξη και ασφάλεια των κτιρίων, υπεύθυνοι είναι οι πρόεδροι του κάθε 

συλλόγου, οργανισμού κλπ. 
6. Το συνολικό τίμημα θα καταβάλλεται ανά τρίμηνο (Νοέμβριο-Φεβρουάριο-Μάιο) 
7. Σε περίπτωση που σύλλογος, οργανισμός κ.α. δεν καταβάλλει το τίμημα (αμοιβή) θα 

κινούνται οι διαδικασίες έξωσής του. 
8. Οι ώρες χρήσης του εβδομαδιαίου προγράμματος θα πιστοποιούνται προς την 

αντίστοιχη Σχολική Επιτροπή από τους Δ/ντές Σχολείων. 
9. Ο σύλλογος, οργανισμός κ.α. που δεν θα κάνει χρήση του παραχωρούμενου χώρου 

υποχρεούται να ενημερώνει του Δ/ντές των Σχολείων, προκειμένου να αφαιρούνται οι αντίστοιχες 
ημέρες και ώρες.   

10. Στις περιπτώσεις που ο σύλλογος, οργανισμός κ.α. δεν ανταποκρίνεται σε αυτές τις 
προϋποθέσεις και δημιουργεί προβλήματα λειτουργίας ή καθαριότητας, του αφαιρείται το 
δικαίωμα χρήσης των σχολικών χώρων (Γ1/153/567/1-5-88 ΥΠΕΠΘ). 

Δ) Η Δ/νση Τεχνικών Υπηρεσιών Δ.Βέροιας θα προβεί στη σύνταξη μελέτης για το 
κόστος χρήσης των παραχωρούμενων σχολικών χώρων Α΄/θμιας και Β΄/θμιας Εκπαίδευσης, για 
την αναπροσαρμογή του τιμήματος (αμοιβής) παραχώρησης της χρήσης των παραπάνω χώρων, 
από 1/9/2016. 
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Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  470 / 2015 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Τηλέμαχος Χατζηαθανασίου 

 
 

Αθανάσιος Αποστολόπουλος 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Α.  Λαζαρίδης  Ε. Γκόγκα  
Θ. Αγγελίνας     
Β. Παπαδόπουλος     
Α. Σιδηρόπουλος   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Δ. Κουλουριώτης  Ι. Σιδηρόπουλος  
Δ. Τραπεζανλής  Ν. Αγγέλου  
Σ. Διαμάντης     
Γ. Σοφιανίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Β. Λυκοστράτης     
Γ. Κάκαρης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Ι. Χειμώνας     
Λ. Ακριβόπουλος     
Σ. Ασλάνογλου     
Γ. Ορφανίδης     
Ε. Ιακωβίδου     
Χ. Γαϊτάνου     
Ν. Μαυροκεφαλίδης     
Α. Σιακαβάρας     
Θ. Τέτος     
Ι. Κυρατλίδης     

Μ. Σουμελίδης     
Α. Καγκελίδης     
Γ. Γουλτίδης     
Σ. Ελευθεριάδου     
Η. Τσιφλίδης     
Ν. Μπέκης     
Α. Μαρκούλης     
Γ. Μελιόπουλος     
   

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια 28-8-2015 

Ο Αναπληρωτής Δημάρχου 
 
 
 

ΣΙΔΗΡΟΠΟΥΛΟΣ ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ 
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